為讓家長與孩子更深入了解本校的教學理念與校園生活，本校將於2026年1月9日（星期五）下午舉行「小一資訊日」。活動內容豐富多元，旨在透過互動體驗，展現本校的教學特色與學習氛圍，誠邀各位家長與孩子一同參與！

活動亮點包括：
🔹家長講座
本校教學團隊詳細介紹課程架構、教學特色及升學支援，讓家長全面了解如何陪伴孩子迎接小一生活。

🔹課程展覽
通過展示學生的多元學習成果，體現本校注重全人發展、培養創新思維的教育目標。

🔹校園遊蹤
由本校學生小導遊帶領家庭探索校園設施，如圖書館、數碼自主學習空間、航天學習基地等，親身感受日常學習環境的活力與溫暖。

🔹數碼自主學習體驗
家長及小朋友透過互動遊戲及數碼學習工具，體驗自主探索知識的樂趣，展現對科技學習的濃厚興趣。

如欲參與，請於2025年12月密切留意本校官方網頁，並於指定時間內完成報名。名額有限，切勿錯過！

除了官方網頁外，本校亦設有Facebook專頁、小紅書及Instagram，歡迎各位家長與朋友追蹤，以便及時獲取學校最新消息與活動資訊。

讓我們攜手為孩子的未來鋪路，期待於小一資訊日與您相見！



[bookmark: _GoBack]To enable parents and children to gain a deeper understanding of our school’s educational philosophy and campus life, our school will hold an LSKPS Info Day 2026 (Jan) on the afternoon of Friday, January 9, 2026. The event offers a rich and diverse program designed to showcase our school’s teaching features and learning atmosphere through interactive experiences. We warmly invite parents and children to participate together!

Event Highlights:
🔹 Parent Seminar
Our teaching team will provide a detailed introduction to the curriculum structure, instructional characteristics, and academic support, helping parents fully understand how to accompany their children in transitioning to Primary One.

🔹 Curriculum Exhibition
Through showcasing students’ diverse learning achievements, this exhibition reflects our school’s commitment to holistic development and fostering innovative thinking.

🔹 Campus Tour
Led by our student guides, families will explore campus facilities such as the library, digital self-directed learning spaces, and the aerospace learning base, experiencing firsthand the vibrancy and warmth of our daily learning environment.

🔹 Digital Self-Learning Experience
Parents and children will engage with interactive games and digital learning tools to experience the joy of autonomous knowledge exploration, demonstrating a strong enthusiasm for technology-based learning.

If you wish to participate, please closely monitor our official website in December 2025 and complete registration within the specified period. Spaces are limited, so please do not miss this opportunity!

In addition to the official website, our school runs Facebook, Xiaohongshu, and Instagram pages. We encourage parents and friends to follow us for the latest news and updates on school events.

Let us work together to pave the way for our children’s future. We look forward to welcoming you at the LSKPS Info Day 2026 (Jan)!"
